

PREMIUM
X-CARBS

1000 g MASA NETTO
NET WEIGHT
MACCA NETTO

20 PORCJI
SERVINGS
ПОРЦИИ

COMPLETE CARBS FORMULA

ZAWIERA SUBSTANCJĘ SŁODZĄCĄ/ CONTAINS A SWEETENER/ СОДЕРЖИТ ПОДСЛАСТИТЕЛЬ

WARTOŚCI ODŻYWCZE NUTRITION DECLARATION ПИЩЕВАЯ ЦЕННОСТЬ	50 g 1 PORCJA 1 SERVING 1 ПОРЦИЯ	100 g PORCJA DZIENNA DAILY SERVING СУТОЧНАЯ НОРМА
WARTOŚĆ ENERGETYCZNA ENERGY ЭНЕРГЕТИЧЕСКАЯ ЦЕННОСТЬ	765 kJ 180 kcal	1530 kJ 360 kcal
TŁUSZCZ / FAT / ЖИРЫ W TYM / OF WHICH / ИЗ НИХ: KWASY TŁUSZCZOWE NASYCONO / SATURATES / НАСЫЩЕННЫЕ ЖИРНЫЕ КИСЛОТЫ	0 g 0 g	0 g 0 g
WĘGLOWODANY / CARBOHYDRATE / УГЛЕВОДЫ W TYM / OF WHICH / ИЗ НИХ: CUKRY / SUGARS / САХАРА	45 g 10 g	90 g 20 g
BIAŁKO / PROTEIN / БЕЛКИ	0 g	0 g
SÓL / SALT / СОЛЬ	0,05 g	0,10 g

PL

KFD Premium X-CARBS to suplement diety zawierający węglowodany.

SKŁADNIKI: Maltodekstryna, dekstroza, woskowa skrobia kukurydziana, regulator kwasowości: kwas cytrynowy; A: aromat, substancja słodząca: sukraloza; B: aromat: koncentrat soku buraczanego w proszku (dla zabarwienia), substancja słodząca: sukraloza; C: aromat, barwnik: karoteny (beta-karoten), substancja słodząca: sukraloza; D: aromat, barwnik: ekstrakt z czarnej marchwi, substancja słodząca: sukraloza. W zależności od smaku produktu symbol użytych składników (A-D) jest nadrukowany w pobliżu daty minimalnej trwałości. W produkcie możliwa jest obecność składników pochodzących z mleka.

ZALECANE SPOŻYCIE: 50 g dwa razy dziennie.

SPOSÓB UŻYCIA: Jedną porcję - 50 g (około 1 i 3/4 miarki) należy wsypać do naczynia z 300-400 ml wody i wymieszać. Stosować w zależności od indywidualnych potrzeb, nie częściej niż dwa razy dziennie, bezpośrednio po przygotowaniu. Do odmierzenia dokładnej porcji sugeruje się użycie wagi.

OSTRZEŻENIA: Nie przekraczać zalecanej porcji do spożycia w ciągu dnia. Nie stosować w przypadku uczulenia na którykolwiek ze składników produktu. Suplement diety nie może być stosowany jako substytut (zamiennik) zróżnicowanej diety. Produkt przeznaczony jest dla osób dorosłych. Nie zaleca się stosowania przez kobiety w ciąży.

NALEPIEJ SPOŻYĆ PRZED KOŃCEM: data i numer partii produkcyjnej znajduje się po prawej stronie opakowania.

PRZECHOWYWANIE:Przechowywać w sposób niedostępny dla małych dzieci, w szczelnie zamkniętym opakowaniu, w suchym i przewiewnym miejscu, w temperaturze pokojowej.

EN

KFD Premium X-CARBS is a food supplement that contains carbohydrates.

INGREDIENTS: Maltodextrin, dextrose, waxy corn starch, acidity regulator: citric acid; A: aroma, sweetener: sucralose; B: aroma: beetroot juice concentrate powder (for colouring), sweetener: sucralose; C: aroma, color: carotenes (beta-carotene), sweetener: sucralose; D: aroma, color: black carrot extract, sweetener: sucralose. Depending on the flavor of the product, the symbol of the ingredients used (A-D) is printed near the date of minimum durability. The product may contain ingredients derived from milk.

RECOMMENDED USE: 50 g twice a day.

INSTRUCTIONS FOR USE: Pour one serving - 50 g (about 1 and 3/4 scoop) into a container with 300-400 ml of water and mix. Use immediately after preparation, depending on individual needs, no more than twice a day. It is suggested to use a scale to measure the exact serving.

WARNINGS: Do not exceed the recommended daily dose. Do not use if you are allergic to any of the ingredients. Do not use the product as a substitute for a varied diet. The product is intended for adults. The product should not be used by pregnant women.

BEST BEFORE END: the date and the batch number are on the right side of the label.

STORAGE CONDITIONS: Store in a sealed container, in a dry and well ventilated area at room temperature. Keep out of reach of young children.

RU

KFD Premium X-CARBS - это пищевая добавка, содержащая углеводы.

СОСТАВ: мальтодекстрин, декстроza, крахмал восковой кукурузы, регулятор кислотности: лимонная кислота; A: ароматизатор, подсластитель: сукаралоза; B: ароматизатор, концентрат порошкового свекольного сока (для цвета), подсластитель: сукаралоза; C: ароматизатор, краситель: каротины (бета-каротин), подсластитель: сукаралоза; D: ароматизатор, краситель: экстракт черной моркови, подсластитель: сукаралоза. В зависимости от вкуса продукта символ использованных ингредиентов (A-D) печатается рядом с датой минимального срока годности. Продукт может содержать следы **молочного белка**.

РЕКОМЕНДУЕМАЯ ПОРЦИЯ: 50 г два раза в день.

ИНСТРУКЦИЯ ПО ПРИМЕНЕНИЮ: одну порцию - 50 г (около 1 и 3/4 мерной ложки) всыпать в емкость с 300-400 мл воды и перемешать. Использовать в зависимости от индивидуальных потребностей, не чаще двух раз в день, сразу после приготовления. Для точного измерения порции рекомендуется использовать весы.

ВНИМАНИЕ: не превышать рекомендованную дневной нормы (порции). Не использовать при аллергии на любой из ингредиентов продукта. Не является полноценным заменителем пищи. Продукт предназначен для лиц от 18 лет. Не рекомендуется беременным.

СРОК ГОДНОСТИ: дата и номер партии указаны на правой стороне упаковки.

ХРАНЕНИЕ: Хранить в плотно закрытой упаковке, в сухом месте при температуре не выше 25 °C. Хранить в недоступном для детей месте.